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 PROTOKÓŁ NR 0012.7.1.2020  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 27 stycznia 2020r.  

 
Miejsce posiedzenia:  
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A 
czas posiedzenia: godz. 12.00-12.20 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 
 
1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku obrad.  

3. Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój,  

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Niepodległości                               
w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem Bz99, 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Libowiec w Jastrzębiu-
Zdroju oznaczonego symbolem Bz101, 

 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju                    

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
będących w posiadaniu Jastrzębskiego Zakładu Wodociągów                            
i Kanalizacji S.A. na lata 2022-2023”. 
 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Przyjęcie protokołu z dnia 16 grudnia 2019r. 

6. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak–Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej. 
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Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-4, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
 
Ad.3. 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz- Skarbnik 
Miasta 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok , 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Niepodległości                               
w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem Bz99, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Katarzyna Borkowska-
Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Libowiec w Jastrzębiu-
Zdroju oznaczonego symbolem Bz101, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Katarzyna Borkowska-
Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju                    
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
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będących w posiadaniu Jastrzębskiego Zakładu Wodociągów                            
i Kanalizacji S.A. na lata 2022-2023”. 
 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Tadeusz Pilarski Dyrektor 
Jastrzębskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji  
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Chciałbym zapytać, jeżeli chodzi o kanalizację i nowe wodociągi, ile dotyczy to 
terenu Jastrzębia-Zdroju? 
 
Tadeusz Pilarski- Dyrektor JZWiK 
Jeżeli chodzi o wodociągi, to 100%, ponieważ nie działamy na terenie gmin 
Mszana i Godów. W przypadku budowy kanalizacji na terenie miasta Jastrzębie-
Zdrój mamy ponad 10,5 km i 2,4 km renowacji, więc razem mamy prawie 13 km 
na obszarze miasta Jastrzębie-Zdrój. 
  
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
W przypadku ogrodów działkowych pod koniec marca będą nowe opłaty i pytają 
prezesi, czy ustalając opłaty związane z kosztem funkcjonowania szacować                    
w wysokości 5-10%? 
 
Tadeusz Pilarski- Dyrektor JZWiK 
Jeszcze nie mamy wyliczeń. Myślę, że w miesiącu maju, lub czerwcu uda nam się 
wprowadzić taryfę i tutaj muszę państwa zmartwić, ponieważ znacznie wzrosła 
cena wody zakupiona u naszych dostawców hurtowych po stronie czeskiej i po 
stronie polskiej. W związku z tym spodziewamy się znacznego wzrostu i nie 
powiem państwu ile, bo dopiero zamykamy rok 2019 i to jest kwestia jeszcze 
trzech dni, żebyśmy mogli przystąpić do dokładnych wyliczeń. Tym bardziej, że 
musimy mieć uchwalony plan wieloletni, żeby również w/w materiały mogły być 
wprowadzone. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Jeżeli państwo już wyliczycie, to proszę o podanie procentowo dla oszacowania 
opłat.  
 
Tadeusz Pilarski- Dyrektor JZWiK 
W tej chwili nie mogę państwu powiedzieć, ponieważ elementów które wzrosły 
jest dużo, bo nie tylko chodzi o dostawców hurtowych, ale wzrost energii o 69%, 
plany pracownicze i wiele innych elementów, które dopadły firmy i nie tylko 
nasze firmy. Natomiast będzie to generować niestety wzrost cen.   
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Bolesław Lepczyński-radny RM 
Przedstawię pewną sprawę, która jest istotna dla wydatków komunalnych, bo 
wszelkie szkody, które są robione w mieście obciążają nasze koszty, a chodzi                 
o dewastacje. Był taki okres, kiedy na deptaku wokół ulicy Kaszubskiej w każdą  
sobotę i niedzielę były wyrywane ławki. W chwili obecnej zostały zamontowane 
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mocno i stabilnie i to ucichło, ale teraz pojawiła się sprawa koszy wokół Szkoły 
Podstawowej Nr 7. W tej chwili zostało to tylko ustawione i jakoś zabezpieczone, 
ale w związku z tym, że opisaliśmy sprawę na Osiedlu Pionierów, to otrzymuję 
wiadomości z innych rejonów naszego Miasta i na przykład ostatnio było 
zdarzenie na Al.Piłsudskiego, gdzie również zostały wyrwane kosze i jest taka 
sama sytuacja. Wiemy, że to się zdarza z soboty na niedzielę i dlatego może 
warto porozmawiać ze Strażą Miejską, Policją i sprawę uruchomić, żeby byli 
wyczulenie na to. Są to szkody, których wartość jest może mała, ale denerwują 
strasznie mieszkańców, a szczególnie na ul.Kaszubskiej 7, gdzie jest monitoring                    
i to widać, bo monitoring rejestruje, kto to robi. Dlaczego to nie zostało 
wyjaśnione? Nie wiem. Zgłaszam sprawę.  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Czy wykonawca usługi dotyczącej odbioru odpadów komunalnych nie chce 
podnieść ceny w związku z tym, że na przykład wzrosły znacznie niezależnie od 
wykonawcy minimalne płace, czy też inne czynniki? Czy może do takiego czegoś 
dojść?  
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Czy będzie podwyżka? Tego nie wiem. Państwo dowiecie się jako pierwsi. 
Natomiast, czy firma złożyła cokolwiek? Nic do mnie nie trafiło. 
 
Ad.5.  
Przyjęcie protokołu z dnia 16 grudnia 2019r. 
 
Protokół przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
 
Ad.6.   
Zakończenie posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                  
i zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji  
  Gospodarki Komunalnej                               

Protokołowała            Stefan Woźniak 
Alicja Kogut 

 


